
Protokół nr IX/2019 

obrad IX sesji rady Miasta Ustroń 

Z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

 

 

Obrady odbyły się na sali sesyjnej Urzędu Miasta w Ustroniu dnia 29 sierpnia 2019 o godz. 

14:00, a zakończono o godz. 16:25 tego samego dnia. Na ogólną liczbę 15 radnych  

w sesji uczestniczyło 14 radnych. Nieobecność Radnego Dariusza Śleziony została 

usprawiedliwiona. 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości, stanowią załącznik nr 1 do protokołu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik dokonał otwarcia obrad sesji witając wszystkich 

radnych oraz zgromadzonych gości, stwierdzając jednocześnie quorum uprawniające Radę do 

podejmowania uchwał. 

2. Zgłoszenie i rozpatrzenie sprostowań lub uzupełnień do protokołu z obrad VIII sesji 

Rady Miasta.  

W okresie międzysesyjnym nie zgłoszono uwag do protokołu. 

3. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

W tym punkcie obrad Radny Rady Miasta Ustroń Paweł Sztefek złożył wniosek do Porządku 

obrad o dołączenie projektu uchwały intencyjnej w sprawie wystąpienia z apelem o 

kontynuowanie działań związanych z modernizacją i rewitalizacją linii kolejowych nr 694, 157, 

190, 191. 

Wniosek został poddanych pod głosowanie. 

W wyniku głosowania wniosek został odrzucony 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Sławomir Haratyk, Wincenty Janus, Jadwiga Krężelok, Piotr Roman, Damian Ryszawy, 

Paweł Sztefek 

PRZECIW (4) 

Marcin Janik, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Daria Staniek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jolanta Hazuka, Artur Kluz, Roman Siwiec, Mirosław Szuba 

 



NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Dodatkowych wniosków do porządku obrad radni nie złożyli.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

4. Analiza działalności i rozwoju spółki Kolej Linowa „Czantoria”. 

 

Głos zabrał zastępca prezesa KL "Czantoria" Bartosz Siwiec.  

Radny Paweł Sztefek zapytał o pomysł na konkurencję z ościennymi miastami. 

Radni nie wnieśli więcej uwag ani pytań. 

Analiza działalności i rozwój spółki Kolej Linowa „Czantoria” była przedmiotem posiedzeń 

Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa, Komisji Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta, 

Komisji Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa, które pozytywnie 

zaopiniowały przedstawioną analizę.  

Analiza działalności i rozwój spółki Kolej Linowa „Czantoria” stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

5. Informacja o stanie zasobów mieszkaniowych Miasta Ustroń. 
 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

Informacja o stanie zasobów mieszkaniowych Miasta Ustroń stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

6. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w sprawie projektu zmiany 

uchwały w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia za inkaso w podatku od nieruchomości, podatku rolnym, podatku leśnym, 

łącznym zobowiązaniu pieniężnym i opłacie uzdrowiskowej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych. Brak uwag ze strony radnych. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z mieszkańcami oraz z organizacjami pozarządowymi 

i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie 

zarządzenia inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w podatku 

od nieruchomości, podatku rolnym, podatku leśnym, łącznym zobowiązaniu pieniężnym  

i opłacie uzdrowiskowej stanowią załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

 

 

 

 



7. Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z organizacjami pozarządowymi działającymi 

na terenie Miasta Ustroń oraz z mieszkańcami Miasta Ustroń w sprawie przyjęcia 

regulaminu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji 

polegających na usunięciu i unieszkodliwianiu wyrobów zawierających azbest z terenu 

Miasta Ustroń. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik przedstawił wyniki z przeprowadzonych 

konsultacji społecznych. Brak uwag ze strony radnych. 

Wyniki z przeprowadzonych konsultacji z organizacjami pozarządowymi działającymi na 

terenie Miasta Ustroń oraz z mieszkańcami Miasta Ustroń w sprawie przyjęcia regulaminu 

udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów inwestycji polegających na usunięciu  

i unieszkodliwianiu wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta Ustroń stanowią załącznik 

nr 6 do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019. 
Skarbnik Miasta Aleksandra Łuckoś przedstawiła projekt uchwały.  

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

W dyskusji głos zabrał Radny Paweł Sztefek oraz Burmistrz Miasta Ustroń.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr IX/113/2019 w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2019 stanowi złącznik nr 

7 do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Ustroń. 
 

Skarbnik Miasta Aleksandra Łuckoś przedstawiła projekt uchwały.  

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ustroń.  

 

 



Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr IX/114/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Ustroń stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w podatku od nieruchomości, podatku 

rolnym, podatku leśnym, łącznym zobowiązaniu pieniężnym i opłacie uzdrowiskowej. 

 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w podatku od nieruchomości, podatku 

rolnym, podatku leśnym, łącznym zobowiązaniu pieniężnym i opłacie uzdrowiskowej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr IX/115/2019 zmieniającą uchwałę w sprawie zarządzenia inkasa oraz określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso w podatku od nieruchomości, podatku 

rolnym, podatku leśnym, łącznym zobowiązaniu pieniężnym i opłacie uzdrowiskowej stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu.  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowych na 

dofinansowanie kosztów inwestycji polegających na usunięciu i unieszkodliwianiu 

wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta Ustroń.  

 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Monika 

Maksymczak. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i 

Przestrzegania Prawa oraz  Komisję Ochrony Środowiska, Zdrowia, Rolnictwa i Leśnictwa. 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowych na 

dofinansowanie kosztów inwestycji polegających na usunięciu i unieszkodliwianiu wyrobów 

zawierających azbest z terenu Miasta Ustroń. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr IX/116/2019 w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dotacji celowych na 

dofinansowanie kosztów inwestycji polegających na usunięciu i unieszkodliwianiu wyrobów 

zawierających azbest z terenu Miasta Ustroń stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie partnerstwa w sprawie 

wspólnej realizacji projektu pn. ”Utworzenie trasy rowerowej łączącej Gminę Brenna z 

Miastem Ustroń”. 
 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Miasta Ustroń Ireneusz Staniek. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie partnerstwa w sprawie wspólnej 

realizacji projektu pn. ”Utworzenie trasy rowerowej łączącej Gminę Brenna z Miastem 

Ustroń”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr IX/117/2019 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie partnerstwa w sprawie 

wspólnej realizacji projektu pn. ”Utworzenie trasy rowerowej łączącej Gminę Brenna  

z Miastem Ustroń” stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 



13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na gruncie gminnym przy ul. Kościelnej, Daszyńskiego i Strażackiej. 

 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Inwestycji, Architektury i Gospodarki 

Gruntami Andrzej Siemiński.  

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

gruncie gminnym przy ul. Kościelnej, Daszyńskiego i Strażackiej..  

 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr IX/118/2019 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu  

na gruncie gminnym przy ul. Kościelnej, Daszyńskiego i Strażackiej stanowi załącznik nr 12 

do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na gruncie gminnym przy ul. A. Brody. 

 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Inwestycji, Architektury i Gospodarki 

Gruntami Andrzej Siemiński.  

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

gruncie gminnym przy ul. A. Brody. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 



NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr IX/119/2019 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu  

na gruncie gminnym przy ul. A. Brody stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na gruncie gminnym przy ul. Nadrzecznej i Sportowej. 
 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Inwestycji, Architektury i Gospodarki 

Gruntami Andrzej Siemiński. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

gruncie gminnym przy ul. Nadrzecznej i Sportowej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Uchwała nr IX/120/2019 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na gruncie gminnym przy ul. Nadrzecznej i Sportowej stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia w drodze kupna nieruchomości położonej przy 

ul. Stawowej. 
 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Inwestycji, Architektury i Gospodarki 

Gruntami Andrzej Siemiński. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia w drodze kupna nieruchomości położonej przy ul. 

Stawowej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr IX/121/2019 w sprawie nabycia w drodze kupna nieruchomości położonej przy 

ul. Stawowej stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia w drodze kupna nieruchomości położonej przy 

ul. Liściastej. 

 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Inwestycji, Architektury i Gospodarki 

Gruntami Andrzej Siemiński. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia w drodze kupna nieruchomości położonej przy  

ul. Liściastej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr IX/122/2019 w sprawie nabycia w drodze kupna nieruchomości położonej przy 

ul. Liściastej stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie odpłatności za pobyt i wyżywienie dziecka w Żłobku 

Miejskim w Ustroniu oraz określenia warunków zwalniania od ponoszenia opłat. 

 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Centrum Usług wspólnych Sylwia Moskal. 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Przestrzegania Prawa do projektu uchwały przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Bożena Piwowar. 

Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Rodziny i Polityki Społecznej do projektu uchwały 

przedstawił Przewodniczący Komisji Artur Kluz.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie odpłatności za pobyt i wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim 

w Ustroniu oraz określenia warunków zwalniania od ponoszenia opłat. 

 



Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Mirosław Szuba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Sztefek 

 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr IX/123/2019 w sprawie odpłatności za pobyt i wyżywienie dziecka w Żłobku 

Miejskim w Ustroniu oraz określenia warunków zwalniania od ponoszenia opłat stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przeznaczenia mienia gimnazjów, dla 

których organem prowadzącym jest Miasto Ustroń, kończących działalność z dniem 31 

sierpnia 2019r. 

 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Centrum Usług wspólnych Sylwia Moskal. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej do projektu uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Aleksander 

Poniatowski.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia przeznaczenia mienia gimnazjów, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Ustroń, kończących działalność z dniem 31 sierpnia 

2019r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

 

Uchwała nr IX/124/2019 w sprawie określenia przeznaczenia mienia gimnazjów, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Ustroń, kończących działalność z dniem 31 sierpnia 

2019r. stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

 

 



20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania wyróżnienia „Za zasługi dla Miasta Ustronia” 

Gustawowi Sikorze. 
 

Projekt uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta 

Barbara Niemczyk.  

Pozytywną opinię Komisji Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji Miasta do projektu uchwały 

przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Sztefek.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania wyróżnienia „Za zasługi dla Miasta Ustronia” 

Gustawowi Sikorze..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sławomir Haratyk, Jolanta Hazuka, Marcin Janik, Wincenty Janus, Artur Kluz, Jadwiga 

Krężelok, Bożena Piwowar, Aleksander Poniatowski, Piotr Roman, Damian Ryszawy, Roman 

Siwiec, Daria Staniek, Paweł Sztefek, Mirosław Szuba 

NIEOBECNI (1) 

Dariusz Śleziona 

Uchwała nr IX/125/2019 w sprawie nadania wyróżnienia „Za zasługi dla Miasta Ustronia” 

Gustawowi Sikorze stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

21. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej. 
 

Sprawozdanie przedstawił Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Piotr Roman. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

22. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na sesji Rady Miasta Ustroń w dniach 

25 kwietnia, 30 maja, 27 czerwca 2019 r. 

 

23. Sprawozdanie z realizacji zarządzeń Burmistrza Miasta podjętych od 03 kwietnia do 

30 czerwca 2019 r. 

 

24. Informacja w sprawie przeprowadzonych zamówień publicznych w okresie od 01 

kwietnia do 30 czerwca 2019 r. 

 

25. Informacja w sprawie przeprowadzonych zamówień (konkursów ofert) w okresie od 

01 kwietnia do 30 czerwca 2019 r. 
 

 

 

 

 

 



26. Sprawy bieżące Miasta. 

 

Głos w tym punkcie zabrali: 

- Burmistrz Miasta Ustroń Przemysław Korcz 

- Radny Powiatu Cieszyńskiego Christian Jaworski 

- Radna Rady Miasta Ustroń Jolanta Hazuka 

- Naczelnik Wydziału IGG Andrzej Siemiński 

- Radny Rady Miasta Ustroń Paweł Sztefek 

- Przewodnicząca Zarządu Osiedla Zawodzie Barbara Staniek- Siekierka 

- Przewodnicząca Zarządu Osiedla Hermanice Dorota Walker 

- Radny Rady Miasta Ustroń Wincenty Janus 

- Komendant Straży Miejskiej Jacek Tarnawiecki  

- Radna Rady Miasta Ustroń Bożena Piwowar 

- Radny Rady Miasta Ustroń Aleksander Poniatowski 

- Radny Rady Miasta Ustroń Artur Kluz 

 

27. Sprawy bieżące Rady Miasta. 

 

Głos w tym punkcie zabrali kolejno: 

- Przewodniczący rady Miasta Ustroń Marcin Janik 

- Radny Rady Miasta Ustroń Damian Ryszawy 

- Radna Rady Miasta Ustroń Daria Staniek 

- Radny Rady Miasta Ustroń Sławomir Haratyk 

- Radny Rady Miasta Ustroń Piotr Roman 

- Radny Rady Miasta Ustroń Wincenty Janus 

- Radny Rady Miasta Ustroń Paweł Sztefek 

- Burmistrz Miasta Ustroń Przemysław Korcz 

- Przewodniczący Zarządu Osiedla Poniwiec Sławomir Zwardoń 

 

28. Zakończenie obrad sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Marcin Janik 

zamknął obrady IX sesji Rady Miasta Ustroń. 

Przebieg obrad IX sesji Rady Miasta został zapisany w formie elektronicznej na płycie CD, 

która stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

 

 

Protokołowała        Przewodniczący 

 

Magdalena Kozłowska       Rada Miasta Ustroń 


